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Thirteen years ago, "Moab is my Washpot," Stephen Fry's autobiography of his early
years, was published to rave reviews and was a huge bestseller. In those thirteen years
since, Stephen Fry has moved into a completely new stratosphere, both as a public
figure, and a private man. Now he is not just a multi-award-winning comedian and
actor, but also an author, director and presenter. In January 2010, he was awarded the
Special Recognition Award at the National Television Awards. Much loved by the public
and his peers, Stephen Fry is one of the most influential cultural forces in the country.
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This dazzling memoir promises to be a courageously frank, honest and poignant read.
It will detail some of the most turbulent and least well known years of his life with
writing that will excite you, make you laugh uproariously, move you, inform you and,
above all, surprise you. Unabridged. Read by Stephen Fry.
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x1.25
你叔这本x1.5就没法分心干别的惹。哈利为毛就那么慢呢。【和Moab有点重复内容，
听完这两本再看他个人秀，一半内容都得是老料。这本讲从大学到娱乐圈，后半程cele
b name
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dropping尤其严重，光人名就得覆盖半个英国喜剧圈。若提的各种作品各路人，都没听
说过的话，大约略无趣。配合炸叔/英国喜剧top10作品食用效果更加。||
重聚首纪录片里，休记得初次见面的场景和炸叔印象不一样呢，哈 ||
结尾C不写可卡因，是故意为了不落celeb窠臼哦【7月就听完一大半，莫名扔了。。好
在年底捡了回来。Dec. 2015
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最关心的年代和事件竟然还是在下一本……
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